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Vragen van de leden Nijboer en Kerstens (beiden PvdA) aan de Minister van 
Financiën over de verhoging van het vaste salaris van de ABN AMRO top 
(ingezonden 19 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «ABN AMRO verhoogt vast salaris subtop 
20%»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u deze stap van ABN AMRO? Hoe verhoudt deze stap zich tot 
uw eerdere oproep aan de Nederlandse banken om de beloningen van hun 
personeel te matigen? 

Vraag 3
Is het besluit tot verhoging van de salarissen met twintig procent aan u als 
aandeelhouder voorgelegd? Hoe groot is de groep managers wier salaris 
wordt verhoogd? Hoe verhoudt deze verhoging zich tot de hoogte van de 
salarissen van de managers van ING, Rabobank en de SNS bank? 

Vraag 4
Bent u het er mee eens dat de salarisverhoging van ABN AMRO een 
onwenselijk signaal is en dat topbankiers meer dan genoeg verdienen? 

Vraag 5
Hoe hoog zijn de salarissen van ABN AMRO in vergelijking tot de verdiensten 
(cost-to-income)? Hoe heeft deze verhouding zich vanaf 2008 ontwikkeld? Hoe 
verhoudt dit zich tot de meest efficiënte banken in internationaal opzicht? 

Vraag 6
Bent u het er mee eens dat de salarissen aan de top maximaal gelijke tred 
zouden moeten houden met de loonstijgingen die voor medewerkers bij cao 
worden afgesproken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u het er mee eens dat er in de financiële sector een normalisering van 
salarissen moet plaatsvinden?

1 Financieel Dagblad, 18 juni 2014
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